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EGYRE TÖBB FELNŐTT KÉRI AZ EGYHÁZI SZERTARTÁST 

30 évesen keresztelték Honvéd tér: álla munka 

A Z ALAPÍTÁS ÓTA N E M VOLT M É G E G Y E T L E N N A P O N EGYSZERRE E N N Y I LÁTOGATÓ 

Húsvéthétfői tumultus a Szegedi Vadasparkban 
Több ezren látogattak ki t e g n a p , 
húsvéthétfőn a Szegedi Vadaspark-
ba. A környék parkolóiban egy g o m -
bostűt sem lehetett leejteni, a p é n z -
tárak előtt hosszú sorok álltak. 

KISS GÁBOR G E R G Ő 
- Még soha nem voltak ilyen sokan a 
vadasparkban, amióta megnyitott - hal-
lottuk tegnap kora délután CB-rádión 
beszélni kollégájával Katona Gyula vá-
rosőrt, Móraváros önkormányzati kép-
viselőjét a szegedi állatkert bejárata 
előtt. A környék parkolóiban legalább 
1500 autót láttunk, a városőröknek -
akik ugyan számítottak a húsvéthétfői 
nagy forgalomra, de ez a roham az ö 
képzeletüket is felülmúlta - komoly ki-
hívást jelentett a jármüvei érkezők sza-
bad parkolóhely felé navigálása. 

A vadaspark mindhárom pénztára 
üzemelt, a sorokban egyenként 50-70 
ember várt türelmesen a bebocsátás-
ra. - A gyerekeknek meghirdetett to-
jáskereső verseny miatt választottuk 
ezt a programot - mesélte Szilágyi 
Laura, aki két kislányával és édesany-
jával érkezett. A családfő elmondásuk 
szerint eközben a húsvét fáradalmait 
heverte ki otthon. Mások a kellemes 

időt, valamint a közös családi kikap-
csolódást említették látogatásuk indo-
kaként. Ekkora tömegre azonban sen-
ki sem számított. 

- Kibírok tizenöt perc várakozást, a 
vadaspark pedig elég nagy ahhoz, 
hogy mindenkinek jusson benne elég 
hely - magyarázta a sorban türelme-
sen álldogáló Hajnal Anita. - Tudtuk, 
hogy sokan választják majd a prog-
ramjainkat, de ez a tömeg minden 
képzeletünket felülmúlta. Konkrét lá-
togatószámot még nem tudok monda-
ni - közölte lapunkkal tegnap délután 
Veprik Róbert. A vadaspark igazgatója 
lapunk hasábjain keresztül kér elné-
zést azoktól, akiknek délelőtt kicsit 
hosszabb ideig kellett várakozniuk a 
pénztáraknál, amikor több száz méte-
res sor alakult ki előttük. 

- Teljes kapacitással működtünk, de 
csak ennyit bírtunk. Délutánra már 
normalizálódott a helyzet a pénztá-
raknál, a vadaspark területén pedig 
sehol nem alakult ki tumultus. Jövőre 
még jobban odafigyelünk, hogy a be-
lépés minél gördülékenyebben men-
jen - ígérte Veprik Róbert. 
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Félbeszakadt a m u n k a Szegeden, 
a H o n v é d téri g ö d ö r b e n - a t u l a j d o -
nos szerint egy bank m i a t t . Most 
m á s h o n n a n szereznek hitelt , a d d i g 
a tulajdonosok a d n a k kölcsönt, hogy 
folytathassák az építkezést, és ne 
csússzanak az év végére ígért á t -
adással. 

DOMBAI TÜNDE 
Nagy erőkkel fogott hozzá a földmun-
kákhoz tavaly novemberben Szege-
den, a Tisza Lajos körút és a Zászló ut-
ca sarkán árválkodó telek gazdája. Be-
számoltunk róla: a tulajdonos Grun-
dagend Kft. megbízásából a kivitelező 
fővárosi Öbuda-Újlak Ingatlanfejlesztő 
alapozott. A megközelítőleg 10 ezer 
négyzetméteres ingatlanon 8 méter 
mélyre kellett fúrni a rögzítő betonele-
meket, hogy azok a tervezett három-
emeletes, teremgarázsos épületkomp-
lexumot elbírják. Egy hónapot kell 
hagyni a technológia szerint, hogy az 
alap megszilárduljon, de ez az idő is 
rég letelt. Másfél hónapja csönd van a 
gödörben, áll a munka. 

- Kilenc hónapja packázik velünk a 
bank. Tavaly nyár óta ígérnek egy hi-
telkonstrukciót, amelynek minden fel-
tételét teljesítettük, még az egyre nö-
vekvő önrészt is mindig mögé tettük. 
Ennek ellenére nem történt konkrétan 
semmi. Hol a vezetőváltásra, hol a 
válságra hivatkoztak, végül a hitege-
tés is abbamaradt, csak a hallgatás 
van. Három hete sürgettük a pénzinté-
zetet írásban, de válaszra sem méltat-
nak - tájékoztatott Gécs László, a 
Grundagend Kft. társtulajdonosa. -
Nincs más hátra, mint hogy előreme-
neküljünk. Hiszen az a legrosszabb, 
ha megállunk. Mi ugyanis építeni aka-
runk. Most más pénzügyi megoldásról 
tárgyalunk. Közben persze múlik az 
idő, ezért a Grundagend tulajdonosai 
tagi kölcsönnel hidalják át a pénzügyi 
nehézséget. A napokban folytatjuk a 
munkát, és tartjuk a vállalt határidő-
ket. Eddig legalább 122 millió forintot 
költöttünk el a régészeti feltárásra, az 
előkészítésre, alapozásra. 

A Grundagend az építőcéggei abban 
állapodott meg, hogy az idén év végé-
re befejezik a 200 férőhelyes gépkocsi-
tárolót a Tisza Lajos körúti szárnyban. 
A Honvéd tér felőli oldalon pedig 32 la-
kásos társasházat és üzleteket húznak 
fel. (Eddig a lakások 40 százalékát ér-
tékesítették.) Azt is megszabták, hogy 
a munka 30 százalékát szegedi, az 1,2 
milhárd forintos beruházás 70 százalé-
kát megyei alvállalkozókkal kell vé-
geztetni. A150 férőhelyes parkolóházat 
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az elképzelések szerint a Grundagend kásoknak. A kiadó üzletekről étterem-
működteti majd, és 50 gépkocsi-tároló- láncokkal, bankokkal, gyógyászati 
helyet biztosítanak az üzleteknek, la- központtal tárgyalnak. 

S Gödörtörténelem 
A h a r m i n c éve üresen á r v á l k o d ó telek az e g y e t e m é v o l t , cserével a városé lett . 
2 0 0 5 . n o v e m b e r 1 3 . : „ A z akciós saroktelek kiindulási ára 150 millió f o r i n t " . 
2 0 0 5 . n o v e m b e r 1 7 . : „ I d é n h a r m a d s z o r hirdette m e g a város eladásra a telket , 
l e g u t ó b b h á r m a n licitáltak: 1 0 4 , 2 millióért a G r u n d a g e n d K f t . vitte e l " . 
2 0 0 6 . a u g u s z t u s 9 . : „ A z új p a r k o l ó h á z b a n 2 0 0 - 2 5 0 p a r k o l ó h e l y létesül, e b b ő l 
150 k ö z c é l r a " . 
2 0 0 6 . d e c e m b e r 1 6 . : „ R o h a m t e m p ó b a n á s n a k a régészek a H o n v é d t é r e n " . 
2 0 0 7 . j ú l i u s 1 7 . : „ A d á s v é t e l i szerződés sürgeti a v e v ő t , j ö v ő n o v e m b e r 1 7 - é r e a 
p a r k o l ó h á z n a k jogerős h a s z n á l a t b a vételi engedéllyel kell r e n d e l k e z n i e , és m é g 
fél év m a r a d a t e r e p r e n d e z é s r e " . 
2 0 0 7 . n o v e m b e r 3 0 . : „ F é l évet csúszhat a m u n k a a s z o m s z é d o k kifogásai m i a t t ; 
félnek az esővíztől és az á t m e n ő f o r g a l o m t ó l " . 
2 0 0 8 . j ú l i u s 1 8 . : „ É v végére p a r k o l ó h á z a t , j ö v ő ilyenkorra lakásokat ígér a 
t u l a j d o n o s " . 
2 0 0 8 . o k t ó b e r 7 . : „ E g y évet csúszik a p a r k o l ó h á z . J ö v ő ilyenkorra ígér garázsokat 
és lakásokat a t u l a j d o n o s " . 
2 0 0 8 . n o v e m b e r 6 . : „ 2 0 0 9 végére ígér p a r k o l ó h á z a t , üzleteket és lakásokat a 
t u l a j d o n o s , az egyéves h a l a d é k é r t cserébe c s a p a d é k v í z - v e z e t é k e t v á l l a l t , és 
megszépíti a H o n v é d t e r e t " . 

meg Horváth Tímeát 
Reményt, hitet, szeretetet talált a v a l -
lásban a vásárhelyi Horváth Tímea, 
akit a hétvégén a húsvéti misén, 30 
évesen kereszteltek meg a Szent Ist-
ván katolikus t e m p l o m b a n . T a n í t ó -
ként döntötte el, megkeresztelkedik. 
A vásárhelyi katolikusok, reformátu-
sok és evangélikusok között is egyre 
t ö b b felnőtt kéri a szertartást. 

TÖRÖK ANITA 
Különleges szertartáson, a Szent Ist-
ván katolikus templomban tartott 
húsvéti misén, szerettei jelenlétében 
keresztelték meg a vásárhelyi Hor-
váth Tímeát, aki hitelesebbnek tartja 
a felnőttkorban vállalt keresztséget. 
A 30 éves tanítónőt arról kérdeztük, 
miért most döntött a keresztség mel-
lett. 

- Már kisgyermekként érdekelt a 
vallás annak ellenére, hogy nem ke-
reszteltek meg. Szüleim sem valláso-
sak. A bajai főiskolán aztán temp-
lomba járó barátaim lettek. Velük 
tartottam, de komolyabbra nem gon-
doltam - mondta Tímea. A vásárhe-
lyi Varga Tamás Általános Iskolában 
ismerkedett meg Lujza Domon-
kos-rendi nővérrel. Tímea szerint pil-
lanatok alatt megtalálták a közös 
hangot. Beiratkozott a felnőtt hittan-
órára, ez volt az első állomás a ke-
resztelés felé. 

- Két évig hetente egy alkalommal 
jártam a csoportba, ahol a bibliával és 
a mindennapi életre gyakorolt tanítá-
saival ismerkedtünk. Már az első órán 
éreztem, hogy nekem itt a helyem, és 

eldöntöttem, megkeresztelkedem -
magyarázta a fiatal nő. 

A keresztelő előtt úgynevezett befo-
gadó szertartáson vett részt. Ezen ka-
pott egy keresztnevet, amit maga vá-
lasztott. A Magdolna mellett döntött, 
Mária Magdolna után, akit a védő-
szentjének tart. Keresztanyjától - akit 
a vallásos közösségből választott - pe-
dig egy Bibliát kapott. 

- Leírhatatlan és megmagyarázhatat-
lan érzés volt a befogadó szertartás. Ért-
hetetlenül boldognak éreztem magam -
osztotta meg érzéseit Tímea, aki békes-

• • Már kisgyermekként 
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a n n a k ellenére, hogy nem 
kereszteltek meg. 
H o r v á t h Tímea 

ségre és otthonra lelt a katolikus közös-
ségben. A tanítónő úgy érzi: reményt, 
hitet, szeretetet talált a vallásban. 

Évről évre többen keresztelkednek a 
reformátusoknál is. Bán Csaba lel-
késztől megtudtuk, heteken belül hár-
man vesznek részt a szertartáson. 
Akadt olyan év is, hogy tizenöten vál-
lalták - emlékezett vissza. 

Többnyire belső meggyőződésből 
keresztelkednek az evangélikusoknál 
is - tudtuk meg Nagy Ervinnétöl, a vá-
sárhelyi gyülekezet lelkészétől. Tavaly 
például egy gyermek és két felnőtt 
vett részt ilyen szertartáson, ezeket ál-
talában nyáron tartják. 

H O R V Á T H T Í M E A R E M É N Y T , H I T E T , S Z E R E T E T E T T A L Á L T A V A L L Á S B A N Fotó: Tésik Attila 
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